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	《躍動心弦的故事》於6月28日至7月1日舉行，一連四日合共舉行多項包括展覽、工作坊及分享會的各式活動。

Spanning 28th June to 1st July, “Pulling at Your Heartstrings” covers a variety of activities, such as exhibition, workshops and sharing sessions.
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	（左起）塗鴉創意間學生代表彭慆先生、塗鴉創意間學生家長代表鍾雅妍博士、雀仔樹基金創辦人廖潔連女士、中西區民政專員黃何詠詩太平紳士、元創方管理有限公司總幹事陶威廉先生與塗鴉創意間總監温慧渝女士主持亮燈儀式。

(From left) Mr. Pang To, student representative of birdintree creative studio, Dr. Fiona Chung, parent representative of birdintree creative studio, Ms Esther Liu, Founder of birdintree foundation, Mrs. Susanne Wong, JP, District Officer (Central & Western), Mr. William To, Executive Director of PMQ Management Company Limited, and Ms Psyche Wan, Director of birdintree creative studio, officiated the opening ceremony. 
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	雀仔樹基金創辦人廖潔連女士致歡迎辭。

Ms Esther Liu, Founder of birdintree foundation, gave a welcome speech. 
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	中西區民政專員黃何詠詩太平紳士於開幕典禮上致辭。

Mrs. Susanne Wong, JP, District Officer (Central & Western), gave a speech at the opening ceremony. 
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	元創方管理有限公司總幹事陶威廉先生於開幕典禮上致辭。

Mr. William To gave a speech at the opening ceremony.
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	塗鴉創意間學生家長代表鍾雅妍博士與嘉賓分享子女於塗鴉創意間課程中經歷的創作歷程。

Dr. Fiona Chung, parent representative of birdintree creative studio, shared her children’s creative journeys at birdintree creative studio with the guests.
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	[bookmark: _GoBack]塗鴉創意間學生代表彭慆先生聯同塗鴉創意間總監温慧渝女士與嘉賓分享藝術訓練對他的啟發。

Together with Ms Psyche Wan, Director of birdintree creative studio, Mr. Pang To, student representative of birdintree creative studio, share with the guests how art education inspired him. 
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	肩負策展重任的塗鴉創意間總監温慧渝女士向在場嘉賓介紹活動構思及場地設計意念。

Ms Psyche Wan, Director of birdintree creative studio, gave a curator speech.
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	塗鴉創意間學生温晢小朋友代表大會向一眾嘉賓，以及支持與贊助活動的機構致送感謝狀，以表謝意。

Dash Wan, student representative of birdintree creative studio, later took the stage to present certificates to sponsors of the event, as a token of appreciation.
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	參展的塗鴉創意間小小藝術家擔任導賞員，帶領一眾嘉賓參觀《「玩具好朋友」童創玩具展》，從童眼角度與嘉賓遨遊妙趣和奇想的空間。

A VIP tour around the “My Toy, My Toy, My Pal: Children Creative Arts Exhibition” was guided by participating young artists.
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	雀仔樹基金創辦人廖潔連女士與中西區民政專員黃何詠詩太平紳士。

Ms Esther Liu, Founder of birdintree foundation, and Mrs. Susanne Wong, JP, District Officer (Central & Western).
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